
Document 
 
20070621 
 
 
 
 
Namn: 20070621 
 
Författare: Christer Staaf  
 
Ärende: KUN 20070621 
 
Nyckelord:  
 
Kategori:  
 
VILHELMINA KOMMUN    Protokoll  1(10) 
Kultur- och utbildningsnämnden  2007-06-21 
 
________________________________________________________________________________________________________
_______ 
  Utdragsbestyrkande 
Plats och tid Folkets Hus Rum 1, 2007-06-21, kl. 8.00 – 9.05 
 
  
Beslutande Jonny Kärkkäinen, Ordförande (KD)  
 Leena Grönlund (KD)  

Nils-Göran Baer (C) 
Tomas T Carlsson (FP)  
Göran Hahlin (M)  

 Robert Svensson (C) 
 Viveka Abramsson (S) 
 Birgitta Ohlsson (S)  

Ulf Hansson (S) 
Bengt Eriksson (S)  
Margareta Abrahamsson (V)  

 
  
Övriga deltagande  Roland Bång förvaltningschef, Christer Staaf sekreterare, Rihab 

Al Yamani ej tj ers, Birgitta Johansson ej tj ers, Maria Lindström 
ej tj ers, Kerstin Korsén ej tj ers, Erik Larsson ej tj ers, 

  Ewa Kämpe § 81.  
 
 
  
Utses att justera Ulf Hansson 



 
 
 
 
Underskrift Sekreterare......................................................................... §  78-81 
   Christer Staaf 
 
     
  

 Ordförande.........................................................................    
  Johnny Kärkkäinen 
  
   
 

 Justerande.......................................................................... 
 Ulf Hansson 
________________________________________________________________________
_ 

 
 
 
 
 
 
 

BEVIS OM ANSLAG 
Kultur- och utbildningsnämndens protokoll  har justerats och anslagits på kommunens anslagstavla   
Sammanträdesdag 2007-06-21    
  
Anslaget uppsatt    Anslaget nedtages   
  
Protokollet förvaras på KU-förvaltningen, Vilhelmina 
                                    .............................................................................. 
    Britt Nording 
 
 

 
KUN § 78   Dnr 07/KUN68 042 
Åtgärdsplan - delårsrapport och ekonomisk uppföljning 2007 
 
I samband med ärendet om delårsrapporten 2007 och den 
åtgärdsplan som förvaltningschef Roland Bång fått i uppdrag att 
upprätta så yrkade Viveka Abramsson att behandla åtgärdsplanen 
som ett nytt ärende. Förvaltningsekonomen Jonas Karlsson och 
förvaltningschef Roland Bång föredrar om det utkast som 
presenteras för KU-nämnden. 



 
KUN 2007-05-29 § 74 
KULTUR OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera att förvaltningsledningen upprättat utkast till åtgärdsplan 
att inlämna till kommunstyrelsen, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att överlägga med 
verksamheterna om åtgärdsplanen, 
 
att  kalla till extra KU-nämnd den 21 juni klockan 08.00-09.00 för 
hantering av åtgärdsplanen. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2007-06-13: 
Förvaltningschef Roland Bång föredrar om genomfört uppdrag 
angående överläggning med verksamheterna omkring innehållet i 
åtgärdsplanen. 
Roland informerar också om den åtgärdsplan som upprättats och 
inlämnats för behandling i kommunstyrelsen. Kommunstyrelsen har 
hanterat åtgärdsplanerna under sitt sammanträde den 30 maj och 
lämnade över till sitt arbetsutskott för vidare behandling. 
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutade i sin tur den 11 juni att 
inte verkställa de presenterade åtgärdsplanerna men att göra en 
delårsuppföljning under augusti månad. 
 
AU 2007-06-13 § 85 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG 
Kultur- och utbildningsnämnden beslutar 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen om ett tydliggörande för 

- - -forts- - - verksamheterna om det beslut som togs av kommunstyrelsen den 30 
maj, 

 
 
 

KUN § 78   Dnr 07/KUN68 042 
Åtgärdsplan - delårsrapport och ekonomisk uppföljning 2007 
 
att  uppdra till grundskolan att till arbetsutskottets sammanträde den 
14 augusti redovisa de åtgärder som vidtagits utifrån beslut av KU-
nämnden, 2007-02-27 § 11, i samband med budgethanteringen för 
2008,  
 



att  i samband med augustiprognosen redovisa ett 
finansieringsförslag för hanteringen av de ökade kostnaderna för 
den interkommunala eleversättningen (IKE), gymnasiesärskolan och 
Strandskolan, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att i samarbete med 
ekonomienheten efterkontrollera fakturaflödet under den period som 
restriktionerna från kommunstyrelsen gäller. 
- - - - 
KUN 2007-06-21: 
Förvaltningschef Roland Bång föredrar om genomförda uppdrag 
och kommenterar valda delar i den åtgärdsplan som presenterats. 
Förvaltningschefen menar att åtgärdsplanen är absolut på gränsen av 
vad som möjligt är och konstaterar samtidigt att en del av de 
föreslagna åtgärderna redan visat sig vara omöjliga att verkställa. 
KU-nämnden konstaterar efter hörande att det finns svårigheter med 
att verkställa den föreslagna åtgärdsplanen med hela det belopp som 
framräknats. KU-nämnden konstaterar också att man är beredd att 
redan nu verkställa de åtgärder som bedöms vara möjliga. 
- - - - 
KUN 2007-06-21 § 78 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  göra besparingar enligt åtgärdsplanen i följande verksamheter: 
Övergripande: 
besparing ca 96 Kkr. i återbäring av lönekostnad ungdomar 
restriktivitet vikarier/timanställda ca 750 Kkr 
Ro Förskola:  
Ej återbesätta vakant föreståndartjänst ca 75 Kkr 
Ro 1:  
Halvering återstående läromedelsanslag ca 300 Kkr 
Halvering återstående litteraturinköp skolbibliotek ca 30 Kkr 
Halvering av halverat återstående anslag fortbildning  ca 52 Kkr 

- - -forts- - -  
 
 
 
 
KUN § 78   Dnr 07/KUN68 042 
Åtgärdsplan - delårsrapport och ekonomisk uppföljning 2007 
 
Ro 2:  
Halvering återstående läromedelsanslag ca 350 Kkr 



Halvering återstående litteraturinköp skolbibliotek ca 35 Kkr 
Halvering av halverat återstående anslag fortbildning ca 50 Kkr 
Ökade intäkter (fakturerade) nettoeffekt ca 256 Kkr 
Ro 3:  
Halvering av halverat återstående läromedelsanslag ca 700 Kkr 
Halvering återstående litteraturinköp skolbibliotek ca 35 Kkr 
Halvering av halverat återstående anslag fortbildning ca 95 Kkr. 
Kansli och gemensam administration: 
Besparing anslag för omställningsarbete ca 50 Kkr. 
- - - - 
 

 
 
 
 

 
KUN § 79   Dnr 07/KUN86 602 
Regeringens satsning på fortbildning av lärare – Lärarlyftet 
 
Förvaltningschef Roland Bång föredrar i ärendet och informerar om 
Lärarlyftet. För att vända den negativa utvecklingen i skolan avser 
regeringen att ge stöd till lärares fortbildning. Syftet med 
fortbildningen är att stärka lärares kompetens för att därigenom öka 
elevers måluppfyllelse. Fokus skall ligga på att förstärka lärares 
ämnesteoretiska och ämnesdidaktiska kompetens, men också annan 
relevant fortbildning som främjar elevernas måluppfyllelse.  
Satsningen omfattar lärare som undervisar i förskoleklassen, 
grundskolan, den obligatoriska särskolan, specialskolan, 
sameskolan, gymnasieskolan, gymnasiesärskolan, kommunal 
vuxenutbildning och vuxenutbildning för utvecklingsstörda. 
Satsningen omfattar det offentliga skolväsendet, enskilda 
verksamheter och fristående skolor.  
Läraren måste vara anställd hos en skolhuvudman och ha en 
lärarexamen.  
Lärare ska ges möjlighet att delta i kvalificerad fortbildning. Under 
den tid som lärare är tjänstlediga för studier erhåller man 80 procent 
av sin lön. Staten står för 70 procent och huvudmannen 30 procent 
av den lön som läraren får under tjänstledigheten. Detta gäller 
oavsett om läraren deltar i sådan utbildning som universitet och 
högskolor genomför på uppdrag av Skolverket eller om läraren 
deltar i reguljär utbildning vid något lärosäte. 
- - - - 
AU 2007-06-13 § 87 



ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG 
Kultur- och utbildningsnämnden beslutar 
 
att  besluta om godkännande av Lärarlyftet i Vilhelmina Kommun, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att redogöra för om 
finansieringsresurser finns i respektive verksamhet. 
- - - - 
KUN 2007-06-21: 
Förvaltningschef Roland Bång informerar KU-nämnden om ärendet 
och meddelar att Vilhelmina är en av de kommuner som valts ut för 
att få möjligheten att redan till hösten kunna starta upp Lärarlyftet 
men att de  

- - -forts- - -  
 
 
 

KUN § 79 Dnr 07/KUN86 602 
Regeringens satsning på fortbildning av lärare – Lärarlyftet 
 
ekonomiska ramarna för Vilhelmina blir kända först i augusti. KU-
nämnden överväger arbetsutskottets beslut med anledning av den 
åtgärdsplan som presenterats tidigare men nämnden ser positivt på 
satsningen. 
 
KUN 2007-06-21 § 79 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 
att  ärendet tas till arbetsutskottet i augusti. 
- - - - 
 

 
 
 
 
 
KUN § 80  Dnr 06/KUN 94 714 
Assistentresurs till barn i behov av särskilt stöd – förskolan. 
 
Rektor Ewa Kämpe har till KU-nämnden framfört behov av 
assistentresurs till förskolan Myltan, Latikberg, med anledning av 



genomförd utredning för ett barn i behov av särskilt stöd. 
 
Rektor bedömer att behovet uppgår till 1,0 resurs. 
 
AU 2006-08-08 § 94 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG 
Kultur- och utbildningsnämnden beslutar 
 
att  godkänna föreslagen resurs, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen och rektor förskola att bevaka 
kostnadsutvecklingen i kommande bokslutredovisning per den 31/8. 
- - - - 
 
KUN 2006-09-05 § 94 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att godkänna resursen under lå 06/07 
 
att en uppföljning görs i delårsbokslutet. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2007-06-13: 
Förvaltningschef Roland Bång föredrar genomförd beredning av 
rektor förskola Ewa Kämpe om bakgrunden till det behov som finns 
för eleven. Framställan är gjord att berörd elev stannar kvar ett år i 
förskola istället för att gå vidare till förskoleklass. Ewa 
rekommenderar att det befintliga stödet fortsätter under läsåret 
2007/08. 
Roland Bång anmäler sedan jävsituation och lämnar mötet. 
Arbetsutskottet konstaterar efter föredragningen att i avvaktan på 
utfallet av den utredning som pågår kring elevens utveckling så 
kvarstår ett assistent behov. 
 
 
 
 
 
KUN § 80  Dnr 06/KUN 94 714 
Assistentresurs till barn i behov av särskilt stöd – förskolan. 
 
AU 2007-06-13 § 97 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG 
Kultur- och utbildningsnämnden beslutar 



 
att  notera informationen, 
 
att  den befintliga resursen fortsätter läsåret 2007/08 med 
uppföljning vid årsskiftet 2007/08 om resursbehovet kvarstår. 
- - - - 
KUN 2007-06-21 § 80 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  den befintliga resursen fortsätter läsåret 2007/08 med 
uppföljning vid årsskiftet 2007/08 om resursbehovet kvarstår. 
- - - - 

 
 
 
 
 

KUN § 81  Dnr 07/KUN92 717 
Behov av ytterligare dagbarnvårdare pga föreliggande kö i 
förskoleverksamheten 
 
Rektor Ewa Kämpe närvarar och föredrar om det akuta problem 
som uppstått med placering av barn i förskoleverksamhet till hösten 
2007. Ärendet är ej berett i föreliggande arbetsutskott utan KU-
nämnden har att ta ställning till om det ska tas upp som ett 
extraärende till dagens sammanträde. Behovet är två dagbarnvårdare 
utöver återbesättning av vakant tjänst. KU-nämnden konstaterar 
efter föredragning att behovet finns men att restriktioner råder just 
nu om bland annat anställningsstopp. 
 
KUN 2007-06-21 § 81 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  ta upp ärendet som ett extra ärende vid dagens sammanträde, 
 
att  återbesätta den vakanta tjänsten, 
 
att  avvakta med frågan om ytterligare dagbarnvårdare till 
arbetsutskottet i augusti, 
 
att  bemyndiga arbetsutskottet att besluta i ärendet om ytterligare 
dagbarnvårdare vid sammanträdet i augusti. 
- - - - 


